
Več samoiniciative
Tovariš Ž\an je že izpostavil

vse tekoče probleme iz življenja
naše KS. Naj zato le na kratko
ugotovim. da skupščina KS kot
organ >amoupravljanja še ni pov-
sem /aživela. Nekaj krivde je
vsekakor na strani sveta KS, ki
mora »najti delo« za skupščino,
na drugi pa gre najbrž za nadalje-
varje stare prakse, ko vse preveč

rešujemo — tudi dokončno — po
sprejetju letnega programa in
njegove verifikacije v skupščini
KS. Tudi zbor delovnih ljudi in
občanov premalo izkoristimo, saj
je sklican le ob predlogu sprejetja
letnega programa KS. Ugotav-
Ijam pa, da smo tudi v skupščini
premalo samoiniciativni.
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